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Protokół Nr 13/2020 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

w dniu 15 grudnia 2020 roku 

 

 

WAK.0012.2.13.2020 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym. Przewodnicząca Pani Agnieszka 

Powała, witając zaproszonych gości oraz członków komisji otworzyła posiedzenie Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.                    

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Podsumowanie prac komisji w 2020 roku.  

4. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Przewodnicząca zaproponowała zamianę punktów 3 i 4 porządku obrad. Wszyscy 

obecni radni głosowali za przyjęciem zmiany.    

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

 

         Przewodnicząca Komisji oddała głos Pani Katarzynie Rembelskiej – Skarbnik Powiatu 

Legionowskiego, która omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w planie finansowym. 

Poinformowała, iż plan zmniejszono o ponad 23 000 zł. Środki dotyczą programu 

współfinansowanego z Unii Europejskiej realizowanego przez Zespół Szkół i Placówek 

Specjalnych w Legionowie. Plan został zmniejszony z racji tego, iż program nie został do 

końca zrealizowany, natomiast istnieje możliwość przedłużenia projektu o 90 dni, czyli do 

31 marca 2021 r.  Środki te zostały przesunięte na Wieloletnią Prognozę Finansową na rok 

2021, aby można było kontynuować to zadanie. Jednostka nadrzędna nie wyraziła zgody 

na zakończenie programu, który został zrealizowany w 80%.   

Komisja przystąpiła do głosowania w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu 

uchwały. Wynik głosowania:    

 

8 głosów za, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 

 

Pani Katarzyna Rembelska poinformowała, iż autopoprawka do projektu budżetu na 2021 

r. jest konsekwencją zmiany omówionej wcześniej.   

Komisja przystąpiła do głosowania w sprawie pozytywnego zaopiniowania autopoprawki. 

Wynik głosowania:    

 

8 głosów za, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
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Pani Katarzyna Rembelska poinformowała, iż uchwała dotycząca środków niewygasłych 

dotyczy utrzymania dróg, programów prozdrowotnych realizowanych przez Powiat 

Legionowski, jednakże do tej uchwały będzie przygotowana autopoprawka, która może 

dotyczyć kompetencji Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  

Do posiedzenia Komisji dołączyła radna Pani Izabela Kownacka. 

Przewodnicząca Komisji podziękowała Pani Katarzynie Rembelskiej i zarządziła głosowanie 

w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały. Wynik głosowania: 

 

9 głosów za, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było.   

 

4. Podsumowanie prac komisji w 2020 r.  

 

          Pani Agnieszka Powała przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji w 2020 r., 

które stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Do sprawozdania nie zgłoszono 

uwag.   

 

 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

 Do protokołu Nr 12/2020 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu  

24 listopada 2020 roku, który otrzymali wszyscy członkowie komisji nie zgłoszono uwag. 

Protokół Nr 12/2020, przyjęty został stosunkiem głosów:  

 

8 głosów za, 1 głos wstrzymujący, głosów przeciwnych nie było.  

 

6. Wolne wnioski.  

          Pani Agnieszka Powała nawiązała do planu pracy Komisji na 2021 r. Poinformowała, 

iż zgodnie z sugestią Pana Jacka Szczepańskiego punkt dotyczący realizacji Powiatowego 

Programu Opieki nad Zabytkami został przeniesiony na miesiąc styczeń, aby dostosować 

plan do planu pracy Sesji Rady Powiatu.  

Innych wniosków nie zgłoszono.   

 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Komisji zamknęła Przewodnicząca Komisji Agnieszka Powała. 

 

          Przewodnicząca 

        Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

 

         Agnieszka Powała 

 
Protokół sporządziła: 
Karolina Juźwik 


